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Protokół Nr: XX/2020 

 

Nazwa sesji: XX sesja RG Frysztak 

Data sesji: 6/30/2020 

Numer sesji: XX/2020 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna UG Frysztak 

Godzina rozpoczęcia: 09:03 

Godzina zakończenia: 12:05 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XX sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, przedstawicieli Urzędu Gminy 

Frysztak, Sołtysów oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest                     

15 radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. /lista obecności stanowi zał. 

do prot./. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 14 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty 

uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na stole Radnych wyłożony jest do wglądu protokół                     

z sesji z dnia 29 maja 2020 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Jerzy Gałuszka 

2. Lesław Kraus 

3. Kazimierz Kłosowicz 

4. Ryszard Czernicki 

5. Kazimierz Drygaś 

6. Tadeusz Pawlik 

7. Edward Giera 

8. Paweł Matusz 

9. Mariola Mendocha 

10. Jolanta Szymkowicz 

11. Jacek Król 

12. Stanisław Kwiatek 

13. Władysław Wilisowski 

14. Ryszard Chmura 

15. Janusz Machowski 
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Ad.2 

Podjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian: 

- Pan Wójt zaproponował usunięcie z porządku obrad punktu 9. „Rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego” oraz wprowadzenie 

punktu „Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie”. 

 

Pan Przewodniczący obrad rozpoczął głosowanie nad wnioskiem Pana Wójta o zmianę 

porządku obrad poprzez usunięcie punktu 9. „Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego”.                     

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła wniosek o zmianę 

porządku i rozpoczął głosowanie nad drugim wnioskiem Pana Wójta o wprowadzenie punktu 

„Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie”.” w miejsce punktu 9. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 6.67 % 
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- Pan P. Matusz, Radny – przegłosowaliśmy zmianę porządku obrad poprzez usunięcie punktu 

9., natomiast w punkcie 7. w projekcie uchwały jest zapisany kredyt długoterminowy.  

 

W związku z kłopotami technicznymi, Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła wniosek o zmianę 

porządku i rozpoczął głosowanie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Porządek obrad: 

       Otwarcie sesji 

1.Stwierdzenie quorum. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3.Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał                

z poprzedniej sesji. 

4.Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2019 rok”. 

4.1.Debata na temat raportu. 

4.2.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy 

Frysztak. 

5.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

5.1.Rozpatrzenie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Frysztak za 2019 r. 

5.2.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 r. i sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy za 2019 rok. 

5.3.Zapoznanie się z opinia RIO w Rzeszowie dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2019 r. 

5.4.Podjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                 

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

6.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak 

za 2019 r. 

6.1.Zapoznanie się z uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Frysztak w sprawie wniosku             

o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak za 2019 rok oraz opinią RIO w Rzeszowie 

o tym wniosku. 

6.2.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak za 2019 r. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 

2020 r. 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

9.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie.  

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu p.n. „Założenia 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Frysztak na lata 

2020-2023 z perspektywą do 2035”. 

11.Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 29.05.2020 r. 

12.Wolne wnioski i informacje. 

13.Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy Frysztak. 
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Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał 

z poprzedniej sesji. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2019 rok”. 

 

Pan Wójt omówił „Raport o stanie Gminy Frysztak za 2019 rok” /w teczce nr 

OR.0004.14.2020/. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że na sesji, która odbyła się 29 maja, zgodnie z wymogami 

ustawy o samorządzie gminnym, również został przedstawiony raport. W dniu 29 maja raport 

został zamieszczony w BIP.   

 

4.1. Debata na temat raportu. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję na temat przedstawionego raportu: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – w drugim punkcie „demografia” w tabeli „ilość osób zmarłych”  

w Gliniku Dolnym jest podane czterech mężczyzn i cztery kobiety. Liczba ogółem się nie 

zgadza.  

Pan Radny analizując tabelę dot. urodzeń poprosił o budowę placu zabaw dla dzieci w Gliniku 

Dolnym.  

- Pan S. Sułkowski, sołtys miejscowości Lubla – kwota 521 tys. zł na bieżące utrzymanie dróg. 

Są to pieniądze bardzo celowe i potrzebne, które pozwalają nam na bieżąco reagować. Prośba 

do Pana Wójta i Rady Gminy o utrzymanie tej kwoty na tym poziomie.  

- Pan S. Kwiatek, Radny poruszył temat osuwisk.  

 

4.2.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta 

Gminy Frysztak. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy o samorządzie 

gminnym po zakończeniu debaty nad raportem Rada Gminy przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem Wójtowi wotum zaufania, którą podejmuje się bezwzględną większością głosów. 

Nie podjęcie uchwały o udzielenie wotum jest jednoznaczne z podjęciem uchwały o nie 

udzieleniu wotum zaufania. 

 

Pan Przewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały, otworzył dyskusję  na temat 

przedstawionego projektu uchwały – nikt nie zabrał głosu. Pan Przewodniczący rozpoczął 

głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 
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Wstrzymuje się 2 13.33 % 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/175/2020 w sprawie 

wotum zaufania dla Wójta Gminy Frysztak. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję  na temat przedstawionego projektu uchwały – nikt nie 

zabrał głosu. 

 

5.1.Rozpatrzenie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Frysztak za 2019 r. 

Pan Skarbnik przedstawił informację o stanie mienia komunalnego Gminy Frysztak za 2019 r. 

/w teczce OR.0004.10.2020/. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję na temat przedstawionej informacji – nikt nie zabrał 

głosu. 

5.2.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 r. i sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2019 rok. 

Pan Skarbnik przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu. /zarządzenie Nr V/137/2020  

z dnia 30 marca 2020 r./ 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję na temat przedstawionego sprawozdania – nikt nie 

zabrał głosu. 

 

5.3.Zapoznanie się z opinia RIO w Rzeszowie dotycząca sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2019 r. 

 

Pan Skarbnik przedstawił opinię RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję na temat opinii RIO – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan E. Giera – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił opinię 

Komisji na temat projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 r. /zał. do prot./ 

 

5.4.Podjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania  z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/176/2020 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  z wykonania budżetu gminy za 

2019 rok. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Frysztak za 2019 r. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 271 ustawy o finansach publicznych, 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, nie później niż dnia 30 czerwca roku 

następującego po roku budżetowym, podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium po 

zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

sprawozdaniem finansowym, opinią regionalnej izby obrachunkowej o tym sprawozdaniu, 

informacją o stanie mienia i stanowiskiem komisji rewizyjnej. W myśl art. 28a ust. 2 ustawy                 

o samorządzie gminnym, uchwałę w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały, otworzył dyskusję  na temat 

przedstawionego projektu uchwały – nikt nie zabrał głosu.  

 

6.1.Zapoznanie się z uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Frysztak w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak za 2019 rok oraz opinią 

RIO w Rzeszowie o tym wniosku. 

 

Pan K. Drygaś – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko komisji                         

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta /zał. do prot./ oraz opinię RIO o tym 

wniosku /uchwała KR wraz z wnioskiem w teczce nr OR.0012.4.16.2020/ 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

6.2.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak za 2019 r. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 
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Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Janusz Machowski Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/177/2020 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak za 2019 r. 

 

Pan Wójt podziękował Radzie Gminy Frysztak za udzielenie absolutorium. Ponadto 

podziękował wszystkim, którzy pomagali realizować budżet i zaprosił do dalszej współpracy. 

Pan Przewodniczący złożył gratulację dla Pana Wójta.   

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2020 r. 

  

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na        

2020 rok. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 
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Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Jacek Król Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Nieobecny podczas głosowania Pan S. Kwiatek. 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/178/2020  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Kazimierz Drygaś Jestem za 
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Jolanta Szymkowicz Jestem za 

 

Nieobecny podczas głosowania Pan S. Kwiatek. 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/179/2020 w sprawie 

dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

Pan W. Wilisowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

stanowisko komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

 

Nieobecny podczas głosowania Pan S. Kwiatek.  

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/180/2020 w sprawie 

uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 
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Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu p.n. 

„Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

gminy Frysztak na lata 2020-2023 z perspektywą do 2035”. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu p.n. „Założenia 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Frysztak na 

lata 2020-2023 z perspektywą do 2035”. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Nieobecny podczas głosowania Pan S. Kwiatek. 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XX/181/2020 w sprawie 

uchwalenia dokumentu p.n. „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  

i paliwa gazowe dla gminy Frysztak na lata 2020-2023 z perspektywą do 2035”. 

 

Ad. 11 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 29.05.2020 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję dotyczącą protokołu: 
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- Pan P. Matusz, Radny – w protokole jest zapisane, że poprzednia sesja odbyła się w sali 

konferencyjnej. Sesja była prowadzona zdalnie.  

 

- Wyjaśniono, że zgodnie ze Statutem Gminy Frysztak protokół musi zawierać miejsce,  

w którym odbyła się sesja. Ponadto w protokole opisano, że sesja odbyła się zdalnie, natomiast 

Przewodniczący Rady prowadził ją z sali konferencyjnej UG Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

 

Nieobecny podczas głosowania Pan S. Kwiatek. 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła protokół z obrad sesji Rady 

Gminy Frysztak z dnia 29 maja 2020 roku. 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Pan P. Matusz, Radny – poruszył temat asfaltowania dróg. Czy będzie to realizowane i czy 

zadania będą dofinansowane z budżetu gminy?  

Pan Radny zgłosił zniszczenie drogi w Zapady oraz ponowił sprawę starej szkoły w Chytrówce. 

- Pan K. Kłosowicz, Radny ponowił swoją prośbę o zabezpieczenie chodnika w Pułankach, 

zabezpieczenie rowu obok Pana L. Pan Radny poruszył temat drogi W.-Las oraz zgłosił 

problem przewodów telefonicznych na odcinku od zakrętu do osiedla obok Pana Sołtysa.  
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- Pan R. Chmura, Radny – złożył podziękowania za dofinansowanie samochodu średniego dla 

OSP Frysztak oraz za oświetlenie i modernizację drogi na ul. Sportowej. Pan Radny zgłosił 

uwiezienie się drogi powiatowej na odcinku Rzeszów – ul. Blajera przy posesji Pani W.  

Prośba Pana Radnego o interwencję do powiatu dot. drogi przy Panu R. oraz o wydłużenie 

czasu oświetlenia we Frysztaku do godziny 22:30. 

- Pan J. Garncarski, sołtys miejscowości Widacz – zwrócił się z prośbą o remont mostu na 

Widaczu.   

 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi: 

1. asfaltowanie – podział miał być przyjęty na sesji w czerwcu, jednak w dalszym ciągu jest 

wiele nie wiadomych i postanowiliśmy jeszcze poczekać co najmniej miesiąc. Pewnie  

w miesiącu lipcu będzie sesja nadzwyczajna nie planowana. Mamy złożone wnioski do 

funduszy powodziowych, m. in. na most w Widaczu. Na dzień dzisiejszy jest złożony 

projekt przebudowy tego mostu. Wartość szacunkowa tego zadania to około 500 000 zł. 

Jeśli byłoby dofinansowanie z funduszy powodziowych to mamy 80% dotacji i możemy to 

zrobić nie obciążając budżetu gminy. Na asfaltowanie w całej gminie mamy 600 000 zł. 

Nie ma na dzień dzisiejszy informacji od Wojewody nt. funduszy powodziowych. Mamy 

złożonych 5 projektów. Dodatkowo wystosowałem pismo do Pani Wojewody dot. mostu 

na Widaczu. Most na dzień dzisiejszy jest przejezdny dla pojazdów poniżej 2,5 t. Wysunęła 

się tam płyta, która przy większym obciążeniu grozi uszkodzeniem.  

Mamy nieoficjalną informację o przyznaniu środków inwestycyjnych dla samorządów – 

780 000 zł. Są to informacje podane na stronie internetowej i nie mamy na to żadnej decyzji, 

która pozwalałaby nam wprowadzić te pieniądze do budżetu.  

Pan Wójt przypomniał, że na dzień dzisiejszy mamy prawie 300 000 zł mniej w dochodach do 

budżetu, m. in. w udziale od podatków od osób fizycznych i prawnych. Dodatkowo mamy 

zapisane dochody z funkcjonowania GOSiRu i basenu w wysokości prawie 400 000 zł. Musimy 

się liczyć, że te pieniądze nie będę wykonane w takim zakresie.  

2. Ulewy i drogi – powstają dwa protokoły. Sporządzane są szacunki tych strat. Jeśli będą 

wynosiły więcej niż 5% dochodów gminy, w tedy gmina jest uznawana jako dotknięta 

klęską i może wnioskować o środki z budżetu państwa. Nie mamy informacji dot. środków 

powodziowych i informacji o naborze do programu odbudowy dróg samorządowych.   

3. Szkoła w Chytrówce – myślę, że w najbliższym czasie zrobimy przekazanie. Na dzień 

dzisiejszy utrzymują to pracownicy szkoły w Stępinie. Później będzie musiał być opłacony 

gospodarz budynku. 

4. Zabezpieczenie chodnika w Pułankach – kwestia postawienia bariery. To zadanie jest przy 

drodze wojewódzkiej. Po sesji skontaktuje się z kierownikiem odpowiedzialnym za 

utrzymanie tego odcinka drogi na terenie naszej gminy. Chodnik był wykonany zgodnie  

z projektem.  

5.  Rów – jeżeli rów nie jest własnością gminy i nie przylega do drogi to będzie problem  

z renowacją. Rowy odwadniające, jeżeli mieszczą się w posesji powinny być utrzymywane 

przez właściciela posesji. Jeżeli jest w pasie drogowym to pracownik przeanalizuje temat.  

6. Asfaltowanie drogi W.-Las – na razie nie planowano. W tej chwili zleciliśmy remonty tzw. 

remonterem.  

7. Przewody telefonicznie – jest problem z operatorem telefonii. Wystąpimy na piśmie.  

8. Wydłużenie czasu oświetlenia – zadanie zostało zlecone.  
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9. Droga w Zapady – pracownik od dróg robi protokół. Na każde zdarzenie musimy 

występować o ekspertyzę do Instytutu Meteorologii i Gospodarki, koszt 1 500 zł. Mamy 

informacje nieoficjalną, że zostaniemy z tego zwolnieni. Na pewno umieścimy to  

w protokole. 

 

Pan Przewodniczący złożył podziękowania dla strażaków OSP za reagowanie w tym trudnym 

okresie występowania klęsk żywiołowych oraz złożył życzenia spokojnych wakacji.  

 

Ad. 13 

Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Lista potwierdzająca otrzymanie drogą elektroniczną zaproszeń i materiałów na sesję. 

3. Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości – 3 szt. 

4. Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na temat projektu uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2019 r. 

5. Stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Frysztak za 

2019 r. 

6. Kopia nagrania audiowizualnego XX Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

  

 

 

Sporządziła:                                                                                    Przewodniczący Rady 

Ewelina Baje 
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